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Inleiding 
De verkeersveiligheid rondom basisschool De Eltheto aan de Verzetstraat in Vriezenveen laat in de 
beleving van ouders, medewerkers en buurtbewoners ernstig te wensen over.  

Ondanks dat het om een basisschool gaat, waar dagelijks vele jonge kinderen oversteken, wordt er 
op deze weg structureel te hard gereden. Daarnaast is de oversteekplek onduidelijk en 
onoverzichtelijk, wat de situatie nog gevaarlijker maakt. Dit roept de vraag op: waarom dit gebied 
niet als een veilige schoolzone wordt ingericht, zoals in andere gemeenten gebruikelijk is. 

Het fietspad langs de Verzetsstraat wordt intensief gebruikt door fietsers en wandelaars. Vanwege 
slecht zicht door matige verlichting, weinig ruimte en de combinatie met een hondenuitlaatstrook 
wordt dit fietspad als zeer druk en onveilig ervaren. 

Deze situatie brengt niet alleen de kinderen in gevaar, maar ook ouders, medewerkers en 
buurtbewoners, die zich zorgen maken over de risico’s die deze verkeerssituatie met zich meebrengt. 

 
Vragen: 

1. Bent u bekend met de onveilige situatie op de Verzetstraat ter hoogte van basisschool de 
Eltheto? 
 

2. Zijn er klachten binnengekomen bij gemeente over de onveiligheid op de Verzetsstraat en deze 
oversteekplaats? Zo ja, wat is hiermee gedaan? 
 

3. Zijn er recent snelheidsmetingen uitgevoerd op de Verzetstraat in Vriezenveen? Zo ja, wat waren 
de resultaten? Zo nee, waarom niet, en bent u bereid dit op korte termijn te laten doen? 
 

4. Op andere plekken in Twenterand en in andere gemeenten, zoals in Almelo en Zwolle, worden 
oversteekplekken bij basisscholen duidelijk gemarkeerd met opvallende kleuren, verlichting of 
knipperborden. Waarom is er op deze gevaarlijke locatie niet gekozen voor vergelijkbare 
maatregelen? 
 

5. Is het college bekend met het landelijke concept van “schoolzones” waarin kinderen veilig 
kunnen oversteken en de snelheid van automobilisten wordt beperkt? Zo ja, waarom is dit niet 
standaard toegepast rondom basisschool De Eltheto? 
 

6. Waarom is het gebied rondom basisschool De Eltheto op de Verzetstraat niet volledig ingericht 
als een veilige schoolzone, inclusief snelheidsbeperkingen en duidelijke bebording? 
 

7. Bent u bereid om dit gebied aan te wijzen als een officiële schoolzone, inclusief de vereiste 
aanpassingen. 
 

8. Is de gemeente bewust dat een groot deel van het fietspad als onveilig wordt ervaren? en Wat 
kan de gemeente daar aan verbeteren? 
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